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Protokół z LVIII sesji 
Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 lutego 2023 roku 

Protokół Nr LVIII/2023 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 27 lutego 2023 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Ciąpała – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 10:00 

Zakończono o godzinie – 10:58 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok, 

b) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2023-2040, 

c) podniesienia wysokości wynagrodzenia dla zawodowej rodziny zastępczej oraz 

prowadzącego rodzinny dom dziecka. 

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat części nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Kutnowskiego oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów dzierżawy, 

e) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Kutnowskiego służebnością przesyłu. 

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2022. 

5. Informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 1 

00:04:07 – 00:04:32 

Marek Ciąpała: 

Otwieram obrady LVIII sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Serdecznie witam Państwa Radnych i 

pracowników Starostwa. Na 21 radnych biorących udział w sesji zwołanej w zdalnym trybie 

obradowania, obecnych jest 15 radnych. Tym samym stwierdzam prawomocność obrad. Proszę o 

zabranie głosu przez Starostę Kutnowskiego Daniela Kowalika.  

00:04:33 – 00:05:02 

Daniel Kowalik: 
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Szanowni Państwo. Proszę o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji punktu 2g, czyli projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie na czas oznaczony części stanowiącej 

własność Powiatu Kutnowskiego. Ta zmiana wynika z tego, że w związku z opinią prawną, którą 

otrzymaliśmy, wynika, że nie jest kompetencją Rady podejmowanie uchwały w tym temacie. 

Dziękuję. 

00:05:03 – 00:08:24 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Staroście, a więc proszę Państwa, przystępujemy do głosowania o zdjęcie punktu… z 

punktu obrad, punktu 2g. Pozostałe punkty pozostają bez zmian. Przechodzimy do głosowania 

imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu ,,Jestem za” 

albo ,,Jestem przeciw”, bądź ,,Wstrzymuję się od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za  

Artur Gierula: Za 

Zdzisław Góreczny: Za 

Marek Jankowski: … 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 
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Dziękuję bardzo. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, 1 
głosie wstrzymującym, głosów przeciwnych nie było. Punkt 2g został zdjęty z porządku obrad.  

Punkt 2a 

00:08:24 – 00:09:13 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2a, jest to wprowadzenie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 

Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Był omawiany również na komisjach.  

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 4 głosami za, 1 głos przeciwny, Komisja Polityki Społecznej i 

Zdrowia 2 głosy za i 2 głosy wstrzymujące się, Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego 

2 głosy za i 2 głosy wstrzymujące się, Komisja Rolnictwa i Aktywizacji Rynku Pracy 4 głosy za i 1 głos 

wstrzymujący się. Poproszę Panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

00:09:15 – 00:13:37 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

powiatu na 2023 rok jest związany ze zmianami po stronie dochodów, przychodów oraz wydatków, w 

tym zadań inwestycyjnych. I tak odpowiednio: dochody ulegają zwiększeniu z jednej strony o kwotę 

263 104,31 zł i zmniejszeniu o 133 993,13 zł. Zwiększenia pochodzą w pierwszej kwocie 10 122 zł, 

tytułem otrzymanej dotacji z gminy Bedlno na realizację zadania „Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych”. Następnie… następne zwiększenie w kwocie 263 104,31 zł, są to środki otrzymane 

na realizację projektu „Erasmus+” realizowanego przez Zespół Szkół w Żychlinie. Kolejne zwiększenie 

- 4 291,41 zł, środki z Funduszu Pracy. Kolejne zwiększenie - 208 293,72 zł, środki z PFRON-u na 

realizację trzech zadań: pierwsze - mieszkanie dla absolwenta, drugie - dostępne mieszkanie ze 

środków PFRON i trzecie - na aktywny samorząd. I zmniejszenie o kwotę 133 993,13 zł, jest to 

zmniejszenie projektu pod nazwą „Mamy z powiatu kutnowskiego wracają do pracy”. Następne 

zmiany: po stronie przychodów wprowadza się kwotę 1 251 625,56 zł tytułem uwolnionych wolnych 

środków za 2022 rok. Tym samym dochody i przychody finansują zmiany po stronie wydatków i 

odpowiednio w dziale „Transport i łączność” - zmniejszenie o 10 878 zł. I to zmniejszenie będzie 

miało odzwierciedlenie w zwiększeniu wydatków w rozdziale Starostwa Powiatowe o kwotę 21 000. 

Jest to zabezpieczenie środków zgodnie z uchwałą Rady Gminy Kutno na obsługę zadania nad 

rozwojem przewozów autobusowych. Kolejne zmiany po stronie wydatków: zabezpieczenie środków 

na realizację projektów realizowanych przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Kutnie. 

Dwa projekty przedszkola pod nazwą „Jagódki”, drugie „Skrzaty”, projektu również realizowanego 

przez Zespół Szkół w Żychlinie, Zespołu Szkół nr 3 i nr 1 w Kutnie. Kolejne zmiany to w rozdziale… w 

dziale, przepraszam, pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, zadanie realizowane przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie - zwiększenie o 208 293,72 zł. Są to środki z PFRON-u. I zmiana 

w dziale Rodzina - zmniejszenie wkładu własnego realizowanego przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie „Mamy z powiatu kutnowskiego wracają do pracy”. Ostatnie zmiany zwiększają po stronie 

wydatków - kwota 84 000 i ona jest ściśle związana z… z załącznikiem inwestycyjnym. Mianowicie 

dotychczasowe zadanie pod nazwą „Budowa instalacji fotowoltaicznych w Zespole Szkół nr 1, nr 2, nr 

3, I i II Liceum, Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym nr 1, Bursie nr 1, w Zespole Szkół w 

Żychlinie, MOS w Żychlinie oraz w dwóch DPS-ach przy ulicy Oporowskiej i Krzywoustego –  
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zwiększenie o 84 000 zł. I są to, proszę Państwa, wszystkie zmiany, jeżeli chodzi o zmiany w 

przedmiotowym projekcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu. Dziękuję. 

00:13:39 – 00:13:47 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Skarbnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie?  

Pan Radny Artur Gierula, proszę bardzo. 

00:13:49 – 00:13:55 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, tradycyjne pytanie do Pana Starosty: jak 

ocenia budżet powiatu po tych zmianach? 

00:13:56 – 00:13:58 

Marek Ciąpała: 

Pan Starosta Daniel Kowalik, proszę. 

00:13:58 – 00:13:59 

Daniel Kowalik: 

Oceniam budżet dobrze. 

00:14:01 – 00:16:02 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejne nazwiska 

Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Wstrzymuję się”, bądź „Jestem 

przeciw”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 
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Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 12 głosach za, 7 
głosach wstrzymujących, głosów przeciwnych nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 
303/58/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 

Punkt 2b 

00:16:04 – 00:16:49 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2b, jest to podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o 
uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2023-2040. Projekt 
uchwały otrzymali Państwo wraz materiałami na sesję. Był omawiany również na komisjach. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym, polityka… Komisja 
Polityki Społecznej i Zdrowia 1 głos za i 3 głosy wstrzymujące się, Komisja Edukacji, Kultury i 
Bezpieczeństwa Publicznego 2 głosy za i 2 głosy wstrzymujące się, Komisja Rolnictwa i Aktywizacji 
Rynku Pracy 4 głosy za, 1 głos wstrzymujący. Proszę Panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały.  

00:16:51 – 00:19:27 

Jolanta Skowrońska: 

Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
jest ściśle związany ze zmianami w budżecie i dostosowaniem kwot po stronie dochodów, wydatków 
oraz przychodów. I tak odpowiednio: dochody planowane są na kwotę 165 603 039,83 zł. Wydatki 
planowane są na kwotę 182 463 977,30 zł. Ulegają zmianie przychody. Zwiększają się o 1 251 625,56 
zł i po zmianach stanową kwotę 17 273 279,95 zł. Rozchody pozostają na niezmienionym poziomie i 
stanowią kwotę 412 342,48 zł. Jeżeli chodzi o załącznik nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej 
przedsięwzięcia, zmianie ulegają pozycje w związku z wprowadzonymi projektami. I tak zmian… 
zmiany limitów na rok 2023 rok, ulegają zmianie pozycje: „Praktyczny wymiar branży elektronicznej”, 
„Moc z kwalifikacji”, „Gotowi na zmiany”, „Przywracaj wartość naturze”, „Mamy z powiatu 
kutnowskiego wracają do pracy”, „Grupa przedszkolna Jagódki”, „Grupa przedszkolna Skrzaty”, 
„Większa różnorodność lepsze społeczeństwo”, „Innowacyjne podejście do nauczania”, „Świadomość  
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kulturowa”, „Zbudujmy światowe wieże razem”, „Zawsze będziemy razem”, „Samodzielność-
Aktywność-Mobilność” – dostępne mieszkanie, „Samodzielność-Aktywność-Mobilność” - mieszkanie 
dla absolwenta, „Budowa instalacji fotowoltaicznych w Zespole Szkół numer 1, 2, 3, I i II LO, 
Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym nr 1, Bursie, Zespole Szkół w Żychlinie, MOS w 
Żychlinie, DPS przy Oporowskiej i Krzywoustego” oraz ulega wydłużeniu dotychczasowe zadanie pod 
nazwą „Modernizacja ewidencji gruntów i budynków dla trzech okręgów Imielinek, Ostrowy, 
Zieleniec w gminie Nowe Ostrowy”, gdzie wydłuża się to zadanie do roku 2024 i limit tego roku ustala 
się na kwotę 87 912 zł. Dziękuję. 

00:19:30 – 00:21:33 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Skarbnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy 
do głosowania imiennego. Będę wyczytywał nazwiska Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu 
„Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Za 
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Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 12 głosach za, głosów 
przeciwnych nie było i 7 wstrzymujących. Rada Powiatu podjął uchwałę nr 304/58/2023 w sprawie 
zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2023-
2040. 

Punkt 2c 

00:21:34 – 00:22:16 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2c, jest to wprowadzenie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 
Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Był omawiany również na komisjach. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 1 głos za, 2 głosy przeciw i 2 wstrzymujące się, Komisja Polityki 
Społecznej i Zdrowia 1 głos za, 3 głosy wstrzymujące się, Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa 
Publicznego 2 głosy za, 2 głosy wstrzymujące się, Komisja Rolnictwa i Aktywizacji Rynku Pracy przyjęła 
do wiadomości. Proszę Panią Skarbnik o zabranie głosu. 

00:22:17 – 00:24:17 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Przedmiotowy projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2023 rok jest związany ze zmianami po stronie przychodów, rozchodów, dochodów oraz 
wydatków, w tym zadań inwestycyjnych. Jest związany z jedną pozycją, mianowicie prowadzeniem 
zadania inwestycyjnego pod nazwą „Usunięcie odpadów zgromadzonych na działkach nr ew. 205/3 i 
205/5, ob. Łanięta znajdujących się na terenie nieruchomości pod adresem Łanięta 6, gm. Łanięta” na 
łączną kwotę 10 000 824 zł. Na to zadanie Powiat pozyskał dofinansowanie z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi w kwocie 4 000 000 - dotacja i 1 000 000 
zł - pożyczka. Stąd dochody ulegają zwiększeniu o 4 000 000 zł, natomiast przychody, w pozycji 
wolnych środków, zwiększeniu ulegają o kwotę 38 256 zł, a przychody z zaciągniętych kredytów i 
pożyczek w łącznej kwocie 6 824 000, na którą to kwotę składała się pożyczka z Wojewódzkiego 
Funduszu w kwocie 1 000 000 zł i kredyt tytułem zabezpieczenia wkładu własnego do inwestycji w 
kwocie 6 000 824 zł. W związku z tym, że pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu byłaby do spłaty już w 
tym roku, ulegają zmianie również rozchody. Ulegają zwiększeniu o kwotę 23 256 zł. To zadanie ma 
odzwierciedlenie w załączniku nr 4, czyli wydatki planowane i związane ściśle z załącznikiem nr 5, 
zadaniem inwestycyjnym, który już Państwu przedstawiłam. Dziękuję. 

00:24:20 – 00:24:25 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Skarbnik. Proszę o zabranie głosu przez Pana Radnego Zbigniewa Filipiaka. 

00:24:26 – 00:24:36 

Zbigniew Filipiak: 

Dziękuję bardzo. Pani Skarbnik, mam pytanie, czy gmina Łanięta chociażby w minimalnym stopniu, bo 

wiemy jaki ma budżet minimalny, to partycypuje również w kosztach tego zadania? 

00:24:37 – 00:24:38 

Marek Ciąpała: 
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Pani Skarbnik, proszę. 

00:24:38 – 00:24:40 

Jolanta Skowrońska: 

Nie partycypuje w kosztach. 

00:24:41 – 00:24:43 

Marek Ciąpała: 

Pan Radny Artur Gierula, proszę bardzo. 

00:24:45 – 00:24:50 

Artur Gierula: 

Pani Skarbnik poproszę o przypomnienie wysokości planowanego deficytu po tych zmianach w 

budżecie. 

00:24:51 – 00:24:52 

Marek Ciąpała: 

Pani Skarbnik, proszę. 

00:24:54 – 00:24:57 

Jolanta Skowrońska: 

Rozumiem, że do tych zmian teraz? 

00:24:57 – 00:24:59 

Artur Gierula: 

Tak, tak dotyczące tej uchwały. 

00:25:00 – 00:25:26 

Jolanta Skowrońska: 

Planowane przychody w łącznej kwocie 24 135 535,95 zł, na które składają się pozycje kredyty i 

pożyczki w kwocie 21 824 000 i wolne środki, które przechodzą z lat ubiegłych - 2 311 535,95 zł. 

00:25:26 – 00:25:32 

Artur Gierula: 

Czyli dobrze kojarzę w uzasadnieniu 23 699 000 - deficyt budżetowy. 

00:25:33 – 00:25:40 

Jolanta Skowrońska: 
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Deficyt budżetu, dokładnie tak, 23 699 937,47 zł. 

00:25:40 – 00:25:43 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję. Czy mogę, Panie Przewodniczący, zadać jeszcze jedno pytanie? 

00:25:44 – 00:25:45 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo. 

00:25:45 – 00:25:48 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący. Panie Starosto, jak Pan ocenia sytuację budżetu?  

00:25:51 – 00:25:53 

Daniel Kowalik: 

Tak jak powiedziałem wcześniej, dobrze.  

00:25:56 – 00:26:00 

Marek Ciąpała: 

Czy Pan Radny jeszcze Artur Gierula? To Pan Radny Zbigniew Filipiak, proszę. 

00:26:01 – 00:26:58 

Zbigniew Filipiak: 

Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, dziwny troszeczkę na dziś mamy, bo 

głosujemy kolejną uchwałę na tej samej sesji dotyczącej zmian budżetu i Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, te dwie uchwały. Chociaż można było to głosować w jednej, ale ok, też tak można. 

Powiem tak, generalnie nie zgadzam się z polityką finansową prowadzoną przez Państwa, natomiast 

w tym przypadku będę głosował za przyjęciem tej uchwały, za przyjęciem zaciągniętego kredytu. Tak, 

dlatego, że problem Łaniąt jest znany od wielu, wielu lat i z każdym dniem to zagrożenie jest coraz 

bardziej realne i coraz bardziej większe dla mieszkańców głównie Łaniąt, no bo oni tam w pobliżu 

tego składowiska zamieszkują. W związku z tym, tak jak powiedziałem, ja będę głosował za. Dziękuję 

bardzo. 

00:27:00 – 00:27:05 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Radnemu Zbigniewowi Filipiakowi. Proszę bardzo, Pan Radny Artur Gierula. 

00:27:06 – 00:27:24 

Artur Gierula: 



11 
 

Protokół z LVIII sesji 
Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 lutego 2023 roku 

Dziękuję, Panie Przewodniczący. To może jeszcze dopytam za pozwoleniem. Panie Starosto, czy 

oprócz Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, gdzieś jeszcze Powiat aplikował o pozyskanie 

środków, czy do Urzędu Marszałkowskiego, czy być może do Narodowego Centrum Ochrony 

Środowiska?  

00:27:26 – 00:27:27 

Marek Ciąpała: 

Pan Starosta Daniel Kowalik, proszę. 

00:27:28 – 00:27:38 

Daniel Kowalik: 

Powiat wnioskował do WFOŚ z tego względu, że tam było największe dofinansowanie możliwe. Tych 

dofinansowań ze sobą z różnych źródeł nie można liczyć niestety. 

00:27:39 – 00:27:40 

Artur Gierula: 

Czy mogę jeszcze jedno? 

00:27:40 – 00:27:41 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo. 

00:27:42 – 00:27:51 

Artur Gierula: 

W takim wypadku, czy Zarząd ma plany dotyczące składowisk odpadów niebezpiecznych na dzielnicy 

Kutno Azory?  

00:27:52 – 00:27:53 

Marek Ciąpała: 

Pan Starosta. 

00:27:53 – 00:28:17 

Daniel Kowalik: 

Jeśli chodzi na… o wysypisko, które znajduje się na Majdanach, problem jest taki, że te odpady, które 

w tym momencie zalegają, nie będące w kompetencji Powiatu Kutnowskiego, uniemożliwiają nam 

wejście do budynków, gdzie są odpady wydane z decyzji Starostwa Powiatowego w Kutnie, w tamtej 

kadencji. 

00:28:18 – 00:28:19 

Artur Gierula: 
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Czy mogę dopytać? 

00:28:19 – 00:28:20 

Marek Ciąpała: 

Tak, proszę Panie Radny. 

00:28:21 – 00:28:29 

Artur Gierula: 

A te odpady, które uniemożliwiają wejście na teren, gdzie znajdują się odpady, powiedzmy 

kolokwialnie przypisane do Powiatu, to w czyim władztwie pozostają? 

00:28:30 – 00:29:00 

Daniel Kowalik: 

I tutaj jest problem, bo część odpadów zgodnie z tym, co wstępnie uzyskaliśmy od… chwileczkę, mam 

dokładnie to… od WIOŚ-u, określają, że część leży w gestii Urzędu Marszałkowskiego, a część w gestii  

Samorządu Miejskiego w Kutnie. 

00:29:01 – 00:29:02 

Artur Gierula: 

Przewodniczący. 

00:29:02 – 00:29:03 

Marek Ciąpała: 

Tak, proszę, Panie Radny. 

00:29:04 – 00:29:17 

Artur Gierula: 

Czy w związku z tym Zarząd podjął jakieś działania, żeby podjąć współpracę z Urzędem 

Marszałkowskim i z Urzędem Miasta Kutna? I poza wymianą pism, czy zaistniały jakieś inne 

okoliczności?  

00:29:20 – 00:29:42 

Daniel Kowalik: 

Oba te Samorządy na tą chwilę nie przyznają się do tego, że są odpowiedzialne za tą część odpadów. 

Ale pomimo tego wraz z Samorządem Miasta Kutno zamontowaliśmy monitoring, który ma 

monitorować i uniemożliwić wywożenie odpadów na terenie tego wysypiska. 

00:29:42 – 00:29:42 

Artur Gierula: 
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Czy mogę jeszcze? 

00:29:43 – 00:29:43 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo. 

00:29:44 – 00:29:58 

Artur Gierula: 

Dziękuję. Czy w związku z istnieniem tego, tak nazwijmy potocznie, nielegalnego składowiska tych 

niebezpiecznych odpadów, czy toczą się jakieś postępowania w tym zakresie? Czy Zarząd Powiatu 

kierował wnioski w tym zakresie? 

00:30:00 – 00:30:12 

Daniel Kowalik: 

Wszystkie te postępowania, jak mówiłem wcześniej, prowadzi WIOŚ. I on określa, kto jest… w którą… 

która część tych odpadów, który samorząd jest odpowiedzialny. 

00:30:12 – 00:30:12 

Artur Gierula: 

Mogę? 

00:30:13 – 00:30:13 

Marek Ciąpała: 

Proszę. 

00:30:14 – 00:30:20 

Artur Gierula: 

Być może źle sformułowałem pytanie. Czy Zarząd Powiatu przyłączył się do tych działań, 

realizowanych przez WIOŚ, jako strona? 

00:30:23 – 00:30:30 

Daniel Kowalik: 

Każdorazowo zgodnie z prawem w tych kontrolach uczestniczą służby Powiatu, Wydział Ochrony 

Środowiska. 

00:30:31 – 00:30:43 

Artur Gierula: 

Rozumiem, tylko czy powiat… bo zrozumiałem z tego, że toczą się postępowania przed odpowiednimi 

organami. Również miałem na myśli np. prokuraturę. Czy w związku z tym Powiat dołączył się do tych 

działań i jest stroną postępowania? 
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00:30:45 – 00:30:57 

Daniel Kowalik: 

Jesteśmy na bieżąco w kontakcie z prokuraturą i informujemy odnośnie tych zagadnień, które 

prokuratura… z którymi Prokuratura (nieczytelny zapis). 

00:30:58 – 00:31:04 

Artur Gierula: 

Ok, czyli nie jesteśmy stroną, jeśli chodzi o podniesienie tej kwestii, tylko bierzemy udział w 

postępowaniu i dostarczamy informacji. 

00:31:05 – 00:31:05 

Daniel Kowalik: 

Tak. 

00:31:06 – 00:31:06 

Artur Gierula: 

Dziękuję. 

00:31:09 – 00:31:25 

Daniel Kowalik: 

Znaczy gwoli ścisłości, odnośnie tych odpadów, które były wydane decyzją poprzedniego Starosty, no 

to jesteśmy stroną. Jeśli chodzi o pozostałe te odpady, no my nie jesteśmy władni, żeby tutaj 

odpowiedzialność innego Samorządu określić, po to się tyczą te postępowania. 

00:31:26 – 00:31:31 

Artur Gierula: 

No właśnie chodzi mi o te pozostałe, o których mówimy, że uniemożliwiają podjęcie działań. 

00:31:31 – 00:31:33 

(nieczytelny zapis) 

00:31:33 – 00:31:39 

Artur Gierula: 

Tu w tym przypadku stroną nie jesteśmy, nie dołączono nas do postępowania, powiedzmy jako tego 

prokuratora posiłkowego, tak to nazwijmy potocznie. 

00:31:40 – 00:31:54 

Daniel Kowalik: 
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No nie do końca, po prostu składamy wyjaśnienia, bo prokurator no zadaje pytania, tak, odnośnie 

całej sytuacji, więc każdorazowo udzielamy po prostu odpowiedzi w naszej kompetencji, tego co jest 

w naszej kompetencji. 

00:31:54 – 00:32:01 

Artur Gierula: 

Rozumiem tak, czyli z tego, co zrozumiałem, Panie Starosto, de facto nic się nie dzieje, jeśli chodzi o 

fizyczne utylizowanie tych odpadów. 

00:32:04 – 00:32:05 

Daniel Kowalik: 

Na tą chwilę nie.  

00:32:09 – 00:32:10 

Marek Ciąpała: 

Szanowni Państwo, przystępujemy… 

00:32:11 – 00:32:32 

Daniel Kowalik: 

Tutaj też warto sprecyzować, że te odpady, które są w gestii Powiatu Kutnowskiego, są 

zabezpieczone w zamkniętych budynkach, a to co jest pod tzw. chmurką no już nie jest w naszej 

kompetencji, czyli to, co jest, że tak powiem, po stronie Samorządu Powiatu Kutnowskiego jest 

najmniej inwazyjne w całym tym składowisku. 

00:32:33 – 00:32:34 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo, Panie Radny. 

00:32:34 – 00:32:38 

Artur Gierula: 

Co nie zmienia faktu, Panie Starosto, że to stanowi niebezpieczeństwo, po prostu, dla mieszkańców.   

00:32:40 – 00:32:53 

Daniel Kowalik: 

Oczywiście, że stanowi, ale no tutaj nie naszą rolą, czy Rady, czy Zarządu Powiatu jest określanie 

odpowiedzialnych za pozostałe części składowiska. 

00:32:55 – 00:32:57 

Marek Ciąpała: 

Tak, proszę Pana. Pan Radny Artur Gierula. 
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00:32:57 – 00:33:08 

Artur Gierula: 

Doskonale rozumiem. Natomiast niewątpliwie, biorąc pod uwagę skalę zagrożenia będąc wybranym 

w mieście Kutnie, czuję odpowiedzialność za to, dlatego się dopytuję. Dziękuję bardzo. 

00:33:12 – 00:34:00 

Daniel Kowalik: 

Bardzo mnie to cieszy, ale ze względów… jeszcze takie może tutaj uściślenia. My jesteśmy w stanie… 

kiedy będziemy mieli dostęp do tego… do tej części, która leży po naszej stronie, jesteśmy w stanie 

natychmiast uruchomić procedurę pozyskania dofinansowania na tą naszą część odpadów i co będzie 

zmierzało finalnie do tego usunięcia. To według mnie ogromnym problemem całej sytuacji jest to, że 

pozostałe samorządy nie czują się po prostu w żaden sposób za to odpowiedzialne i póki tam to się 

nie wyjaśni, to niestety my żadnych, takich fizycznych już, kroków podjąć nie będziemy mogli.   

00:34:01 – 00:34:04 

Marek Ciąpała: 

Członek Zarządu Marek Kubasiński, proszę bardzo. 

00:34:05 – 00:34:30 

Marek Kubasiński: 

Panie Radny Gierula, bardzo dobrze, że Pan pyta o kwestie związane z tymi wysypiskami, ale 

proceder trwa… trwa od poprzedniej kadencji. Ja chciałbym zapytać, co Pan czynił, ażeby zaprzestać 

ten proceder zwożenia tych niebezpiecznych opadów… odpadów? Był tu przecież Pan Radny. Jakie 

czyniliście właśnie wtedy… co robiliście, ażeby zaprzestać temu działaniu? 

00:34:32 – 00:34:34 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Artur Gierula, proszę. 

00:34:35 – 00:34:43 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący. No rzeczywiście Pan Marek nie był wtedy Radnym. Może nie 

wiedzieć, ale wystarczy sięgnąć do dokumentacji i zobaczyć, jak przebiegały głosowania. Dziękuję.   

00:34:47 – 00:34:49 

Marek Ciąpała: 

Pan Starosta Kutnowski Daniel Kowalik. 

00:34:50 – 00:35:05 

Daniel Kowalik: 
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Znaczy może ja tutaj dokreślę, w okresie, kiedy wydawane były te decyzje, no Pan był Członkiem 

Zarządu Powiatu Kutnowskiego i Pan wtedy głosował przeciw. O tym mówimy jako Radny czy jako 

Członek Zarządu? 

00:35:05 – 00:35:09 

(nieczytelny zapis) 

00:35:10 – 00:35:15 

Daniel Kowalik: 

Głosował Pan za powstaniem tego wysypiska, albo nie głosował? 

00:35:16 – 00:35:23 

(nieczytelny zapis) 

00:35:23 – 00:35:33 

Daniel Kowalik: 

Znaczy nie no, uściślijmy się, bo tutaj Pan trochę może nie pamięta… może do końca, ale nie mógł 

Pan głosować za powstaniem tego wysypiska.  

00:35:36 – 00:36:07 

Marek Kubasiński: 

Ale co Pan uczynił w ogóle, żeby zaprzestać tego procederu? Bo obecny Starosta podjął 

natychmiastową decyzję, obejmując funkcję Starosty, o zaprzestaniu działania tego wysypiska. A co 

byście robili w tej kadencji, ażeby… ażeby temu zapobiec? Bo ten problem właśnie przez poprzednią 

kadencję został stworzony. Ogromny problem dla mieszkańców, dla Powiatu na chwilę obecną. 

Niestety obecną, żeby ponosić tak potężne koszty do utylizacji. 

00:36:09 – 00:36:10 

Marek Ciąpała: 

Pan Radny Artur Gierula, proszę. 

00:36:11 – 00:36:31 

Artur Gierula: 

Myślę, że dobrze by było, Panie Marku, żeby Pan zwrócił uwagę na to, co Pan Starosta powiedział.  

Jeżeli chodzi o tworzenie tego wysypiska, nielegalnego czy składowiska to nie jest proceder 

poprzedniej kadencji, jak Pan mówi uznał. Trwało to już od bardzo długiego czasu. Moje stanowisko 

cały czas jest niezmienne w tym zakresie. Bardzo dziękuję. 

00:36:32 – 00:37:03 

Marek Kubasiński: 
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Ale dlaczego nie zaprzestaliście właśnie tego procederu, tak jak uczynił obecny Starosta, że w chwili 

objęcia swojego stanowiska od razu podjął decyzję o zamknięciu. To samo mogliście uczynić 4 lata 

wcześniej. Nie byłoby tego rozmiaru najprawdopodobniej, bo ten proceder właśnie w czasie trwania 

tamtej kadencji trwa cały czas. Mieszkańcy protestowali, mieszkańcy do was się zwracali. Nie było 

decyzji z waszej strony, a teraz jest właśnie ogromny problem dla nas, ogromny problem.  

00:37:04 – 00:37:26 

Artur Gierula: 

Ten problem trwa od bardzo wielu lat. Jest związany również z innymi samorządami, to, co Pan 

Starosta powiedział, to też trzeba zwrócić na to uwagę. A kwestia tego, że został w jakiś sposób do 

niego Starostwo Powiatowe podchodzi teraz, który to rok mamy kadencji? Pan mi przypomni. Bardzo 

dobrze.  

00:37:28 – 00:38:05 

Daniel Kowalik: 

Znaczy drugi raz gwoli uściślenia, decyzja o zaprzestaniu składowania tych odpadów została podjęta 

w pierwszych miesiącach dzisiaj tej kadencji, a dokładnie zostało to zrobione decyzją z dnia 31 

grudnia 2018 roku. Więc tutaj na pewno jakieś opieszałości ze strony tutaj Zarządu i myślę, że ze 

strony mojej, sobie nie mogę przypisywać, bo od razu to była jedna z moich pierwszych decyzji, aby 

uniemożliwić w tych składowiskach złożenie dalej odpadów niebezpiecznych.  

00:38:07 – 00:38:09 

Marek Ciąpała: 

Pan Radny Artur Gierula, bardzo proszę. 

00:38:10 – 00:38:26 

Artur Gierula: 

Tak jest i tu nikt o opieszałości nie mówił, ja na pewno. Natomiast kwestia dotyczy tego, że 

niewątpliwie stanowi to od wielu lat zagrożenie dla mieszkańców miasta Kutna. I na tym się wydaje, 

trzeba skoncentrować, żeby ten problem został rozwiązany. 

00:38:27 – 00:38:28 

Marek Ciąpała: 

Pan Radny Jacek Sikora, proszę. 

00:38:30 – 00:38:33 

Jacek Sikora: 

Proszę o podjęcie decyzji w tym temacie i przejście do głosowania. 

00:38:36 – 00:43:19 

Marek Ciąpała: 
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Czy jeszcze ktoś za, przeciw? Dziękuję, a więc głosujemy wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w 

tym temacie. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Wstrzymuję się 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Wstrzymuję się 

Marek Kubasiński: Wstrzymuję się 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Wstrzymuję się 

Elżbieta Milczarska: Wstrzymuję się 

Ryszard Olesiński: Wstrzymuję się 

Jolanta Pietrusiak: Wstrzymuję się 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Wstrzymuję się 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Wstrzymuję się 

Dziękuję bardzo. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 6 głosach za, 12 

głosach wstrzymujących, głosów przeciwnych nie było, podjęto decyzję w sprawie zakończenia 

dyskusji. Przechodzimy do punktu… przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał 

kolejno nazwiska Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Wstrzymuję się od 

głosu”, bądź „Jestem przeciw”. 

Marek Ciąpała: Wstrzymuję się od głosu 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 
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Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem przeciw 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Wstrzymuję się 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Wstrzymuję się 

Marek Kubasiński: Jestem przeciw 

Edyta Ledzion: Jestem przeciw 

Tomasz Marciniak: Jestem przeciw 

Elżbieta Milczarska: Wstrzymuję się 

Ryszard Olesiński: Jestem przeciw 

Jolanta Pietrusiak: Jestem przeciw 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem przeciw 

Andrzej Szarwas: Przeciw 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Wstrzymuję 

Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 1 głosie za, 8 głosach 

przeciwnych i 9 wstrzymujących. Rada Powiatu nie podjęła uchwały nr 305/58/23. Proszę o zabranie 

głosu przez Starostę Kutnowskiego Daniela Kowalika. 

00:43:20 – 00:43:38 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, więc w związku, że nie przeszedł punkt 2c, bezpodstawnym zasadnym jest 

podejmowanie kolejnego punktu 2d. W związku z tym zgłaszam wniosek o usunięcie punktu 2d z 

porządku dzisiejszych obrad.  

00:43:41 – 00:45:19 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania imiennego.  

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 
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Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 19 głosach za, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada usunęła z punktu obrad punkt 2d. 

Punkt 2c 

00:46:09 – 00:48:49 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2c, jest to podniesienie wysokości wynagrodzenia dla zawodowej 

rodziny zastępczej oraz prowadzącego rodzinny dom dziecka. Projekt uchwały otrzymali Państwo 

wraz z materiałami na sesję. Był omawiany na komisjach. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 4 głosami za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia 3 głosami za, 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego 4 głosami za, Komisja Rolnictwa i Aktywizacji 

Rynku Pracy 5 głosami za. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę odczytywał kolejno 

nazwiska Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź 

„Wstrzymuję się od głosu”.  

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: … 

Marek Drabik: Jestem za 
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Protokół z LVIII sesji 
Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 lutego 2023 roku 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: … 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 18 głosach za, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 305/58/2023 w sprawie 

podniesienia wysokości wynagrodzenia dla zawodowej rodziny zastępczej oraz prowadzącego 

rodzinny dom dziecka. 

Punkt 2d 

00:48:54 – 00:49:34 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji następnego punktu obrad. Jest to wyrażenie zgody na wydzierżawienie na 

okres 5 lat części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. Projekt uchwały otrzymali Państwo z 

materiałami na sesję. Z powodów technicznych załącznik do uchwały otrzymaliście Państwo w dniu 

Kolegium. Czy są jakieś zapytania Państwa Radnych? Pan Radny Artur Gierula, proszę. 

00:49:35 – 00:49:44 

Artur Gierula: 
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Protokół z LVIII sesji 
Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 lutego 2023 roku 

Bardzo dziękuję. Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. Panie Starosto, czy dobrze kojarzę, że to jest 

temat dotyczący garaży przy szpitalu tej posesji? 

00:49:45 – 00:49:46 

Marek Ciąpała: 

Pan Starosta Daniel Kowalik. 

00:49:46 – 00:50:04 

Daniel Kowalik: 

Tak, szanowni Państwo, to jest kwestia, która się ponawia tutaj na... (nieczytelny zapis). 

00:50:05 – 00:50:13 

Marek Ciąpała: 

Panie Ryszardzie proszę o wyciszenie mikrofonu. Panie Ryszardzie proszę o przyciszenie, wyciszenie 

mikrofonu. 

00:50:13 – 00:50:32 

Daniel Kowalik: 

Czy by zasadniczym nie było, chociażby wzięcie w zarząd tych garaży? Jak się okazuje własność tam 

wygląda tak, że my jesteśmy tylko właścicielem gruntu pod garażami, a garaże należą do prywatnych 

osób, więc zasadne jest żeby… zdaniem Zarządu oczywiście Państwo Radni… 

00:50:32 – 00:50:35 

Artur Gierula: 

5 lat to jest ten maksymalny czas, tak, kiedy może być wskazane? 

00:50:36 – 00:51:21 

Daniel Kowalik: 

Nie, nie jest maksymalny. Maksymalnie to możemy nawet dać na cały wiek, tak? Ale no myślę, że też 

powinniśmy tak to ograniczyć w czasie, jak to było wcześniej. Może się okazać, że w którymś 

momencie nam ta działka też będzie potrzebna do czegoś. Vis-a-vis jest m.in. Wydział Drogownictwa. 

Oczywiście w planach tego… żadnych takich nie ma, ale myślę, że tutaj okres 5 lat jest na tyle długim 

okresem, że właściciele tych garażów mogą spokojnie spać, jeśli chodzi o utrzymanie tego miejsca. A 

z naszej strony myślę, że też bezpiecznym jest nie na dłuższy okres po prostu nie wydzierżawianie 

tego, bo może się okazać, że do czegoś nam to będzie potrzebne. 

00:51:23 – 00:53:34 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przystępujemy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska 

Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Wstrzymuję się od głosu”, bądź „Jestem 
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Protokół z LVIII sesji 
Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 lutego 2023 roku 

przeciw”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się od głosu 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: … 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: … 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 16 głosach za, 2 

głosach wstrzymujących, głosów przeciwnych nie było. Rada podjęła uchwałę nr 306/58/2023 w 

sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat części nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Kutnowskiego oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy. 

Punkt 2f 

00:53:35 – 00:55:49 

Przechodzimy do kolejnego punktu obrad. Jest to punkt 2f. To jest wyrażenie zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego służebnością przesyłu. Projekt uchwały 

otrzymali Państwo z materiałami na sesję. Czy są pytania Państwa Radnych do tego punktu obrad?   
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Protokół z LVIII sesji 
Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 lutego 2023 roku 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania imiennego. Wyczytuje kolejno nazwiska Państwa Radnych. 

Proszę o oddanie głosu. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: … 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 19 głosach za, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 307/58/2023 w sprawie 

wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego 

służebnością przesyłu.  

Punkt 3 

00:55:50 – 0:56:09 

Marek Ciąpała: 
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Protokół z LVIII sesji 
Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 lutego 2023 roku 

Przechodzimy do realizacji punktu 3, jest to sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 rok. 

Sprawozdanie otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Przyjmujemy do wiadomości. 

Punkt 4 

00:56:11 – 00:56:26 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 4, jest to sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku za rok 2022. Sprawozdanie Państwo otrzymali z materiałami na sesję. Przyjmujemy również 

do wiadomości. 

Punkt 5 

00:56:27 – 00:56:37 

Marek Ciąpała: 

Punkt 5, jest to informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informację otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. 

Punkt 6 

00:56:39 – 00:56:46 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 6, są to interpelacje i zapytania. Składamy na piśmie.  

Punkt 7 

00:56:47 – 00:57:05 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 7, sprawy różne. Na tabletach znajduje się pismo dotyczące spółek 

wodnych i odpowiedź na to pismo. Przyjmujemy do wiadomości. Również petycja mieszkańców też  

jest do wiadomości. 

Punkt 8 

00:57:06 – 00:57:28 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do punktu 8, jest to zakończenie obrad. Wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek obrad. 

Dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. Zamykam obrady LVIII Sesji Rady Powiatu 

Kutnowskiego. Przypominam szanownym Państwu Radnym o składaniu oświadczeń majątkowych. 

Dziękuję za uwagę. Życzę miłego dnia. Do widzenia Państwu. 

 

 



27 
 

Protokół z LVIII sesji 
Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 lutego 2023 roku 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej LVIII Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 27 lutego 

2023 roku. 

Protokołowała: 

Monika Gawryszczak 
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